
Zápis zo zasadnutia Rady rodičov ZŠ Lichardova 24, Žilina zo dňa 30.09.2014 

 

Prítomní: členovia Rady rodičov podľa prezenčnej listiny, p. riaditeľka Ida Pavlovičová  

 

Program: 

Otvorenie 

1. informácie o stave školy - pani riaditeľka Ida Pavlovičová  

2. voľba výkonného výboru a revíznej komisie Rodičovského združenia pre školský 

rok 2014/2015  

3. návrh rozpočtu OZ pre šk. rok 2014/2015 

4. rôzne – diskusia 

Záver 

 

Na začiatku p. V. Tabačková otvorila zasadnutie RR, privítala prítomných rodičov a zvlášť 

nových členov za prvé ročníky. Ako zapisovateľ RR bola zvolená p. M. Kúdelčíková. 

Rokovanie prebiehalo podľa programu: 

 

Ad 1. Pani riaditeľka najskôr informovala RR o predchádzajúcom školskom roku 2013/14, 

tieto informácie sú obsiahnuté v „Správe o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 

činnosti za školský rok 2013/14“, ktorá po schválení zriaďovateľom bude zverejnená na 

internetovej stránke školy. Ďalej informovala o ŠkVP  ISCED 1 a ISCED 2, Výchovný 

program školy na školský rok 2014/15 po schválení zriaďovateľom bude na stránke školy.  

 

Organizačné zabezpečenie školského roka 2014/15: Počet žiakov školy je 451 (prírastok o 20 

žiakov oproti minulému šk. roku), do prvých ročníkov bolo zapísaných 78 detí, reálne tri prvé 

triedy navštevuje 67 žiakov, zo školy odišlo 34 deviatakov, 1 ôsmak a 6 piatakov (boli prijatí 

na stredné školy, resp. osemročné gymnáziá). Na škole je 22 tried (o jednu triedu menej oproti 

minulému šk. roku). V škole je 26 integrovaných žiakov, špeciálna trieda sa neotvorila, len 1 

žiak ŠVVP, ŠKD má osem oddelení, ktoré navštevuje 203 žiakov. Neboli prijatí noví 

pedagogickí pracovníci, bola prijatá jedna vychovávateľka v ŠKD, jedna asistentka pre 

integrovaných žiakov. 

Ďalej p. riaditeľka informovala o projektoch, do ktorých sa škola zapojila a vyzvala rodičov, 

ak vedia o možnosti zapojiť sa do nejakých ďalších projektov, aby jej dali vedieť. 

Projekty, do ktorých sa škola zapojila: 

- eTwinning – pokračovanie v nemeckom jazyku, 

- Na pomoc detským domovom – školský projekt, 

- NP Zvýšenie kvalifikácie učiteľov TSV, 7 učiteľov, škola získala na každého učiteľa 

športové pomôcky v hodnote á 600€, 

- Aktivizujúce metódy vo výchove, škola získala interaktívnu tabuľu pre ŠKD, 

- NP Komplexný poradenský systém prevencie - pre výchovného poradcu, 

-Projekt SSE, Ponti, Školy šetria energiu, škola získala výmenu osvetlenia v dvoch triedach v 

hodnote 2000€ 

- NP Podpora profesijnej orientácie žiakov, škola môže získať vybavenie do školskej dielne. 

 

Ako prevencia šikanovania bola zriadená schránka pomoci a zvýšená ochrana bezpečnosti 

žiakov na prízemí školy, bol upravený prechod medzi školou a telocvičňou vyasfaltovaním. 

 

Škola plánuje rekonštrukciu osvetlenia v ďalších triedach, plánuje pravidelne obnovovať 

zastaranú didaktickú techniku a zabezpečiť rekonštrukciu a dovybavenie školskej dielne. 

 



Ad 2. Hlasovaním bol zvolený výkonný výbor Rodičovského združenia v zložení: 

Predseda: p. Veronika Tabačková 

Podpredseda: p. Viera Hanuliaková 

Tajomník: p. Katarína Matejičková 

Hospodár: p. Miroslav Pobiják 

 

a revízna komisia Rodičovského združenia v zložení: p. L. Borošová, p. E. Čahojová, 

p. L.  Horváth. 

  

Ad 3. Hospodár združenia p. Pobiják informoval o stave financií RZ: 

Hotovosť  308,28 € 

Na účte          6 602,38 € (k 31.8.2014) 

 

Bol schválený príspevok členov Rodičovského združenia vo výške 14 € za prvé dieťa, 7 € za 

druhé dieťa, 3,50 € za tretie dieťa. 

 

K návrhu a schvaľovaniu rozpočtu pre šk. rok 2014/15 pristúpi Rada rodičov až na ďalšom 

zasadnutí, keď bude mať v písomnej forme k dispozícii požiadavky od všetkých 

pedagogických pracovníkov školy (do 7.10.2014), aby bolo možné do pripravovaného 

rozpočtu zahrnúť pravidelné akcie (plavecký, lyžiarsky, škola v prírode, exkurzie, pracovné 

zošity...) ako aj mimoriadne príspevky na nové akcie, školské pomôcky a pod. Potom sa budú 

členovia RR k jednotlivým požiadavkám vyjadrovať a schvaľovať rozpočet pre nový šk. rok. 

 

Ad 4. V rámci diskusie p. Hanuliaková informovala o otvorení elokovaného pracoviska ZŠ 

pre žiakov s narušenou komunikačnou schopnosťou Jamník v budove ZŠ v Mojšovej Lúčke 

od 1.9.2014. Apelovala na to, aby sa na našej škole zachovali špeciálne triedy pre deti 

s poruchami učenia, p. riaditeľka potvrdila záujem školy na zachovaní takýchto tried. 

P. Hanuliaková bude aj naďalej spolupracovať pri organizácii Workshopov týkajúcich sa 

vyučovania detí s poruchami učenia.  

Ohľadne prípravy rôznych grantových a nadačných projektov p. Jaloviar poznamenal, že je 

dobré vytýčiť si priority, urobiť v danom smere nejakú aktivitu a projekt podať ako 

pokračovanie, resp. ako žiadosť o dofinancovanie. 

Keďže v Bratislave sa koná výstava „Tutanchamon – jeho hrobka a poklady“, bolo by dobré 

zorganizovať exkurziu pre žiakov 6. a 7. ročníka, ktorí majú učivo o Egypte v osnovách. 

Všetci učitelia aj vychovávatelia budú vyzvaní do 7.10.2014 dodať žiadosti (na pripravenom 

formulári) o poskytnutie finančných prostriedkov z RR.  

Ďalšie zasadnutie RR sa uskutoční pravdepodobne 14.10.2014. 

 

Záver porady. 

 

 

 

 

Zapísala: Mária Kúdelčíková 

 

V Žiline 2.10.2014 

 


